
PROTOKÓŁ

ze spotkania konsultacyjno - informacyjnego

w sprawie przygotowywanego projektu planu ochrony Rudniańskiego Parku Krajobrazowego 

uwzględniającego zakres planu zadań ochronnych dla obszarów Natura 2000 Rudno PLH 120058 

i Rudniańskie Modraszki – Kajasówka PLH 120077

W dniu 24.10.2014 r. w świetlicy wiejskiej w Mirowie w godz. 10:00 – 13:00 odbyło się spotkanie 

konsultacyjno  –  informacyjne  dotyczące  projektu  planu  ochrony  Rudniańskiego  Parku 

Krajobrazowego uwzględniającego zakres planu zadań ochronnych dla obszarów Natura 2000.

Lista obecności stanowi Załącznik do niniejszego Protokołu.

W  zebraniu  uczestniczyło  11  osób  reprezentujących:  Zespół  Parków  Krajobrazowych 

Województwa  Małopolskiego,  Regionalną  Dyrekcję  Ochrony  Środowiska  w  Krakowie,  Urząd 

Miasta Alwernia,  Urząd Gminy Czernichów,  Zakłady Alwernia S.A.,  Nadleśnictwo Krzeszowice, 

Gminę Mirów  oraz 9 osób reprezentujących KRAMEKO sp. z o.o.

Zebranie  otworzył  Piotr  Sułek reprezentujący  Zespół  Parków  Krajobrazowych  Województwa 

Małopolskiego.    

                   .

Marcin Czerny poprosił zgromadzonych o zgodę na nagrywanie spotkania w celu sporządzenia 

protokołu oraz na wykonywanie zdjęć dokumentujących przebieg spotkania.

Marcin  Kołodziej  zaprezentował  cel  spotkania  (zebrania),  jakim  jest  podsumowanie  prac 

inwentaryzacyjnych  na  terenie  Rudniańskiego  Parku  Krajobrazowego  oraz  przedstawienie 

zagrożeń i działań ochronnych.

Prelekcje tematyczne dotyczące prac planistycznych przedstawione zostały w dwóch panelach, 

pierwszy dotyczył Rudniańskiego Parku Krajobrazowego, drugi obszarów Natura 2000 położonych 

na jego terenie.

W pierwszej części swoje opracowania przedstawili:



1. Piotr Dmytrowski

Temat: Elementy środowiska abiotycznego Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

2. Anna Maria Ociepa

Temat: Szata roślinna Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

3. Karolina Wieczorek

Temat: Fauna Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

4. Małgorzata Zygmunt

Temat: Kultura i turystyka na terenie Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

5. Agnieszka Dubiel

Temat: Krajobraz Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

6. Elżbieta Krochmal-Wąsik

Temat: Rudniański Park Krajobrazowy – Zagospodarowanie przestrzenne

W przerwie między prezentacjami Marcin Kołodziej przekazał  zapisaną na płytach dokumentację 

Projektu  planu  ochrony  przedstawicielom  Gminy  Alwernia,  Gminy  Czernichów,  Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w Krakowie, zakładów Alwernia S.A.

W drugiej części swoje opracowania przedstawili:

1. Anna Maria Ociepa

Temat: Obszary Natura 2000 na terenie Rudniańskiego Parku Krajobrazowego 

Siedliska przyrodnicze – przedmioty ochrony

2. Karolina Wieczorek

Temat: Obszary natura 2000 na terenie Rudniańskiego Parku Krajobrazowego

Fauna – przedmioty ochrony

PYTANIA

1. Anna  Maria  Ociepa,  przedstawiciel  KRAMEKO  Sp.  z  o.o.  -  przedstawiła  w  swoim 

opracowaniu zapisy dotyczące martwego drewna i zapytała przedstawiciela Nadleśnictwa 

Krzeszowice, czy uważa je za odpowiednie.

2. Monika Koszczyna, przedstawiciel Urzędu Miasta Alwernia – zwraca się z zapytaniem o 

uwzględnienie korytarza ekologicznego w miejscu planowanej drogi ekspresowej.



ODPOWIEDZI

1. Przemysław  Purak,  przedstawiciel  Nadleśnictwa  Krzeszowice  –  zgodził  się  na 

sformułowany  w  Projekcie  planu  ochrony  Rudniańskiego  PK  zapis  dotyczący 

pozostawiania martwego drewna.

2. Marcin Kołodziej, Przedstawiciel KRAMEKO Sp. z o.o. - wyjaśnił, iż korytarze ekologiczne 

ustala się na podstawie wieloletnich badań i  obserwacji  przemieszczania się gatunków. 

Proponowany  korytarz  ekologiczny  nie  został  wyrysowany,  ponieważ  nie  ma  ku  temu 

podstaw.

Marcin  Kołodziej  podziękował  wszystkim  za  udział  w  spotkaniu  i  pożegnał  zgromadzonych. 

Podkreślił,  iż  przedstawione  materiały  znajdują  się  na  stronie  internetowej  oraz  na  płytach, 

przekazanych podczas przerwy w spotkaniu.

Protokół sporządziła: 

Aneta Kiepiel


